
Protokół Nr XX/11
z sesji Rady Miejskiej w Radkowie

z dnia 5 grudnia 2011 roku

Otwarcie obrad – godz. 15.12
Zamknięcie obrad – godz. 16.51

Ad. 1

Obrady XX sesji Rady Miejskiej w Radkowie otworzył Przewodniczący RM witając radnych i 
przybyłych gości. 

Ad.2

Na podstawie listy obecności Przewodniczący RM stwierdził, że obrady są prawomocne – w 
sesji uczestniczy 15 radnych (lista obecności radnych, lista obecności sołtysów oraz lista 
obecności gości zaproszonych stanowią załączniki do protokołu).

Ad. 3

Na sekretarza obrad Przewodniczący RM powołał radnego Franciszka Majdaka.

Ad. 4

Przewodniczący RM – zaproponował, aby protokoły z sesji Rady Miejskiej były przyjęty bez 
odczytywania, gdyż radni mogli zapoznać się z nimi wcześniej w biurze Rady Miejskiej.

Przewodniczący RM zapytał czy radni mają uwagi do protokołu z sesji Rady Miejskiej w 
Radkowie z dnia 26 października 2011 roku.

Nie wniesiono uwag do w/w protokołu i przystąpiono do głosowania nad jego przyjęciem:
Głosowało 15 radnych:   za – 15   przeciw –  0  wstrzymał się – 0.

Ad. 5

Przewodniczący RM zapytał czy radni mają uwagi do protokołu z sesji Rady Miejskiej w 
Radkowie z dnia 31 października 2011 roku.

Nie wniesiono uwag do w/w protokołu i przystąpiono do głosowania nad jego przyjęciem:
Głosowało 15 radnych:   za – 15   przeciw –  0  wstrzymał się – 0.

Ad. 6

Przewodniczący RM zapytał czy radni mają uwagi do protokołu z sesji Rady Miejskiej w 
Radkowie z dnia 9 listopada 2011 roku.

Nie wniesiono uwag do w/w protokołu i przystąpiono do głosowania nad jego przyjęciem:
Głosowało 15 radnych:   za – 15   przeciw –  0  wstrzymał się – 0.



Ad. 7

Przewodniczący RM - zapytał czy są uwagi i propozycje dotyczące dostarczonego radnym 
porządku obrad (proponowany porządek obrad stanowi załącznik do protokołu).

Burmistrz - wniósł o wprowadzenie do porządku obrad:
 DRUKU NR 11, tj. projektu uchwały zmieniającej uchwałę Nr VI/22/11 Rady Miejskiej 

w Radkowie z dnia 23 lutego 2011 roku w sprawie udzielenia pomocy finansowej 
Województwu Dolnośląskiemu na zadanie „Budowa chodnika w m. Radków w ciągu 
drogi wojewódzkiej nr 387”.  Burmistrz  wyjaśnił,  że  chodnik  jest  budowany,  ale  z 
uwagi na procedury przekazania, odbioru przyjęcia całkowicie inwestycji wykonanej 
przez Gminę i współfinansowane przez Województwo Dolnośląskie jest niemożliwe 
w miesiącu grudniu,  zadanie zostanie przesunięte na miesiąc styczeń,  co nie ma 
wpływu na budowę chodnika

 DRUKU NR 12, tj. projektu uchwały zmieniającej uchwałę Nr VI/23/11 Rady Miejskiej 
w Radkowie z dnia 23 lutego 2011 roku w sprawie udzielenia pomocy finansowej 
Województwu Dolnośląskiemu na zadanie „Budowa chodnika w m. Ścinawka 
Średnia w ciągu drogi wojewódzkiej nr 387”.  Burmistrz  wyjaśnił,  że  jest  jeden 
problem na drodze nr 387 w Ścinawce Średniej jest wiadukt kolejowy, który musi być 
rozebrany i poszerzony nasyp kolejowy,  aby budować chodnik.  Z Województwem 
Dolnośląskim  zostały  podpisane  stosowne  aneksy  o  przesunięcie  kwot  na  rok 
następny 

 DRUKU NR 13, tj. projektu uchwały zmieniającej uchwałę Nr XI/57/11 Rady Miejskiej 
w Radkowie z dnia 30 czerwca 2011 r. w sprawie udzielenia pomocy finansowej 
Województwu Dolnośląskiemu na opracowanie dokumentacji projektowej dla 
zadania pn.: „Przebudowa odcinka drogi wojewódzkiej nr 387 w m. Ratno Dolne w 
rejonie wiaduktu kolejowego”. Burmistrz poinformował, że została złożona inicjatywa 
do Marszałka Województwa o przebudowę wiaduktu w Ratnie Dolnym, która została 
przyjęta i jest obiecane, że całość prac zostanie wykonana przez DSDiK. Na Gminę 
przesunięto zadanie wykonania dokumentacji  projektowej,  która będzie kosztować 
około 36.000,00 zł. i uzyskania pozwolenia.

Przystąpiono do głosowania nad przyjęciem proponowanego porządku obrad z 
uwzględnieniem wniosków zgłoszonych przez Burmistrza:
Głosowało 15 radnych:   za – 15   przeciw – 0    wstrzymał się – 0 .

Ad. 7

Burmistrz złożył sprawozdanie ze swoich prac za okres od 31  października 2011r. do 2 
grudnia 2011r. (sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu).

Przewodniczący RM zapytał, czy radni mają pytania do przedstawionego sprawozdania.
Nikt z radnych nie miał pytań.

O godz. 1620 Przewodniczący RM ogłosił przerwę.
Obrady wznowiono o godz. 1634

Ad. 8

DRUK NR 1 - w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie gminy Radków na 2011 rok. 

Przewodniczący RM – poprosił o przedstawienie opinii Komisji RM:

S. Hajłasz – Komisja Rewizyjna pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały.



R. Markowicz –  Komisja Spraw Gospodarczych i Rolnictwa pozytywnie zaopiniowała 
przedmiotowy projekt uchwały.
K. Sypień –  Komisja Zdrowia, Spraw Społecznych i Porządku Publicznego pozytywnie 
zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały.
Cz. Jarzyńska –  Komisja Oświaty, Kultury, Sportu i Turystyki pozytywnie zaopiniowała 
przedmiotowy projekt uchwały.
M. Gancarski –  Komisja Budżetu, Planowania i Mienia Komunalnego pozytywnie 
zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały.

Przystąpiono do głosowania nad przedmiotowym projektem uchwały:
Głosowało 15 radnych:   za -  15     przeciw –    0   wstrzymało się – 0.

DRUK NR 2 - w sprawie utraty mocy Uchwały Nr LVI/282/10 w sprawie określenia 
zakresu i formy informacji o przebiegu wykonania budżetu gminy Radków za pierwsze 
półrocze, informacji o kształtowaniu się wieloletniej prognozy finansowej oraz 
informacji o przebiegu wykonania planu finansowego samorządowych instytucji 
kultury. 

Przewodniczący RM –  poprosił o przedstawienie opinii Komisji RM w sprawie 
przedmiotowego projektu uchwały.

S. Hajłasz – Komisja Rewizyjna pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały.
R. Markowicz –  Komisja Spraw Gospodarczych i Rolnictwa pozytywnie zaopiniowała 
przedmiotowy projekt uchwały.
K. Sypień –  Komisja Zdrowia, Spraw Społecznych i Porządku Publicznego pozytywnie 
zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały.
Cz. Jarzyńska –  Komisja Oświaty, Kultury, Sportu i Turystyki pozytywnie zaopiniowała 
przedmiotowy projekt uchwały.
M. Gancarski –  Komisja Budżetu, Planowania i Mienia Komunalnego pozytywnie 
zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 

Przystąpiono do głosowania nad przyjęciem przedmiotowego projektu uchwały:
Głosowało 15 radnych:   za -  15    przeciw -   0     wstrzymało się - 0  .

DRUK NR 3 - w sprawie udzielenia pomocy finansowej Województwu Dolnośląskiemu 
na zadanie „Budowa chodnika w m. Ścinawka Dolna w ciągu drogi wojewódzkiej nr 
386”.                                                                      

Przewodniczący RM –  poprosił o przedstawienie opinii Komisji RM w sprawie 
przedmiotowego projektu uchwały:

S. Hajłasz – Komisja Rewizyjna pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały.
R. Markowicz –  Komisja Spraw Gospodarczych i Rolnictwa pozytywnie zaopiniowała 
przedmiotowy projekt uchwały.
K. Sypień –  Komisja Zdrowia, Spraw Społecznych i Porządku Publicznego pozytywnie 
zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały.        
Cz. Jarzyńska - Komisja Oświaty, Kultury, Sportu i Turystyki pozytywnie zaopiniowała 
przedmiotowy projekt uchwały.
M. Gancarski - Komisja Budżetu, Planowania i Mienia Komunalnego pozytywnie 
zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 

Przystąpiono do głosowania nad przyjęciem projektu uchwały:
Głosowało 15 radnych:   za –  15  przeciw – 0   wstrzymał się – 0 .



DRUK NR 4 - w sprawie udzielenia pomocy finansowej Województwu Dolnośląskiemu 
na zadanie „Budowa chodnika w m. Wambierzyce w ciągu drogi wojewódzkiej nr 388”. 

Przewodniczący RM – poprosił o przedstawienie opinii Komisji RM.
S. Hajłasz – Komisja Rewizyjna pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 
R. Markowicz –  Komisja Spraw Gospodarczych pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy 
projekt uchwały.
K. Sypień –  Komisja Zdrowia, Spraw Społecznych i Porządku Publicznego  pozytywnie 
zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały.
Cz. Jarzyńska –  Komisja Oświaty, Kultury, Sportu i Turystyki pozytywnie zaopiniowała 
przedmiotowy projekt uchwały.
M. Gancarski –  Komisja Budżetu, Planowania i Mienia Komunalnego pozytywnie 
zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały.

Przystąpiono do głosowania nad przyjęciem projektu uchwały:
Głosowało 15 radnych:   za –  15  przeciw – 0   wstrzymało się – 0.
  
DRUK NR 5 – w sprawie udzielenia bonifikaty od opłat z tytułu przekształcenia prawa 
użytkowania wieczystego w prawo własności.   

Przewodniczący RM – poprosił o przedstawienie opinii Komisji RM:

S. Hajłasz – Komisja Rewizyjna pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały.
R. Markowicz –  Komisja Spraw Gospodarczych i Rolnictwa pozytywnie zaopiniowała 
przedmiotowy projekt uchwały.
K. Sypień –  Komisja Zdrowia, Spraw Społecznych i Porządku Publicznego pozytywnie 
zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały.
Cz. Jarzyńska –  Komisja Oświaty, Kultury, Sportu i Turystyki pozytywnie zaopiniowała 
przedmiotowy projekt uchwały.
M. Gancarski –  Komisja Budżetu, Planowania i Mienia Komunalnego pozytywnie 
zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały.

Przystąpiono do głosowania nad podjęciem przedmiotowego projektu uchwały:
Głosowało 15 radnych:   za –  15    przeciw –  0    wstrzymało się - 0 .

DRUK NR 6 w sprawie wzorów formularzy do wymiaru i poboru podatku rolnego, 
podatku leśnego, podatku od nieruchomości.  

Przewodniczący RM – poprosił o przedstawienie opinii Komisji RM. 

S. Hajłasz – Komisja Rewizyjna pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały.
R. Markowicz - Komisja Spraw Gospodarczych i Rolnictwa pozytywnie zaopiniowała 
przedmiotowy projekt uchwały
K. Sypień –  Komisja Zdrowia, Spraw Społecznych i Porządku Publicznego pozytywnie 
zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały
Cz. Jarzyńska –  Komisja Oświaty, Kultury, Sportu i Turystyki pozytywnie zaopiniowała 
przedmiotowy projekt uchwały
M. Gancarski –  Komisja Budżetu, Planowania i Mienia Komunalnego pozytywnie 
zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały

Przystąpiono do głosowania nad przyjęciem przedmiotowego projektu uchwały:
Głosowało 15 radnych:   za – 15   przeciw –  0  wstrzymało się – 0.



                      DRUK NR 7 w sprawie uchwalenia Statutów Sołectw Gminy Radków.    

Przewodniczący RM – poprosił o przedstawienie opinii Komisji RM:

S. Hajłasz – Komisja Rewizyjna pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 
R. Markowicz –  Komisja Spraw Gospodarczych i Rolnictwa pozytywnie zaopiniowała 
przedmiotowy projekt uchwały
K. Sypień –  Komisja Zdrowia, Spraw Społecznych i Porządku Publicznego pozytywnie 
zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały
Cz. Jarzyńska –  Komisja Oświaty, Kultury, Sportu i Turystyki pozytywnie zaopiniowała 
przedmiotowy projekt uchwały
M. Gancarski –  Komisja Budżetu, Planowania i Mienia Komunalnego pozytywnie 
zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały.

Przystąpiono do głosowania nad przyjęciem przedmiotowego projektu uchwały:
Głosowało 15 radnych:   za – 15   przeciw –0    wstrzymało się – 0.
                                                                                               
DRUK NR 8 w sprawie zmiany uchwały Nr IV/17/02 Rady Miejskiej w Radkowie z 
dnia 21 grudnia 2002r. w sprawie uchwalenia Statutu Gminy Radków.
                                                                                                                
Przewodniczący RM – poprosił o przedstawienie opinii Komisji RM.
                                                                                                                                    
S. Hajłasz - Komisja Rewizyjna pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały.
R. Markowicz –  Komisja Spraw Gospodarczych i Rolnictwa pozytywnie zaopiniowała 
przedmiotowy projekt uchwały.
K. Sypień –  Komisja Zdrowia, Spraw Społecznych i Porządku Publicznego pozytywnie 
zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały.
Cz. Jarzyńska –  Komisja Oświaty, Kultury, Sportu i Turystyki pozytywnie zaopiniowała 
przedmiotowy projekt uchwały.
M. Gancarski –  Komisja Budżetu, Planowania i Mienia Komunalnego pozytywnie 
zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały.

Przystąpiono do głosowania nad przyjęciem przedmiotowego projektu uchwały:
Głosowało 15 radnych:   za –   15 przeciw –  0  wstrzymało się – 0 .

DRUK NR 9 w sprawie wieloletniego programu gospodarowania mieszkaniowym 
zasobem Gminy Radków na lata 2012 – 2016.

Przewodniczący RM – poprosił o przedstawienie opinii Komisji RM.
                                                                                                                                    
S. Hajłasz - Komisja Rewizyjna pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały.
R. Markowicz –  Komisja Spraw Gospodarczych i Rolnictwa pozytywnie zaopiniowała 
przedmiotowy projekt uchwały.
K. Sypień –  Komisja Zdrowia, Spraw Społecznych i Porządku Publicznego pozytywnie 
zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały.
Cz. Jarzyńska –  Komisja Oświaty, Kultury, Sportu i Turystyki pozytywnie zaopiniowała 
przedmiotowy projekt uchwały przy 1 głosie wstrzymującym.
M. Gancarski –  Komisja Budżetu, Planowania i Mienia Komunalnego pozytywnie 
zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały przy 1 głosie wstrzymującym.

Przystąpiono do głosowania nad przyjęciem przedmiotowego projektu uchwały:
Głosowało 15 radnych:   za –   15 przeciw –  0  wstrzymało się – 0 .



DRUK NR 10 w sprawie podpisania porozumienia o wzajemnej współpracy między 
Gminą Radków, a czeską Gminą Adršpach.

Przewodniczący RM – poprosił o przedstawienie opinii Komisji RM.
                                                                                                                                    
S. Hajłasz - Komisja Rewizyjna pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały.
R. Markowicz –  Komisja Spraw Gospodarczych i Rolnictwa pozytywnie zaopiniowała 
przedmiotowy projekt uchwały.
K. Sypień –  Komisja Zdrowia, Spraw Społecznych i Porządku Publicznego pozytywnie 
zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały.
Cz. Jarzyńska –  Komisja Oświaty, Kultury, Sportu i Turystyki pozytywnie zaopiniowała 
przedmiotowy projekt uchwały.
M. Gancarski –  Komisja Budżetu, Planowania i Mienia Komunalnego pozytywnie 
zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały.

Przystąpiono do głosowania nad przyjęciem przedmiotowego projektu uchwały:
Głosowało 15 radnych:   za –   15 przeciw –  0  wstrzymało się – 0 .

DRUK NR 11 zmieniający uchwałę Nr VI/22/11 Rady Miejskiej w Radkowie z dnia 23 
lutego 2011 roku w sprawie udzielenia pomocy finansowej Województwu 
Dolnośląskiemu na zadnie „Budowa chodnika w m. Radków w ciągu drogi 
wojewódzkiej nr 387”.

Przystąpiono do głosowania nad przyjęciem przedmiotowego projektu uchwały:
Głosował 15 radnych:za – 15 przeciw – 0 wstrzymało się – 0.

DRUK NR 12 zmieniający uchwałę Nr VI/23/11 Rady Miejskiej w Radkowie z dnia 23 
lutego 2011 roku w sprawie udzielenia pomocy finansowej Województwu 
Dolnośląskiemu na zadanie „Budowa chodnika w m. Ścinawka Średnia w ciągu drogi 
wojewódzkiej nr 387”.

Przystąpiono do głosowania nad przyjęciem przedmiotowego projektu uchwały:
Głosowało 15 radnych:  za – 15 przeciw – 0 wstrzymało się – 0.

DRUK NR 13 zmieniający uchwałę Nr XI/57/11 Rady Miejskiej w Radkowie z dnia 30 
czerwca 2011 r. w sprawie udzielenia pomocy finansowej Województwu 
Dolnośląskiemu na opracowanie dokumentacji projektowej dla zadania pn.: 
„Przebudowa odcinka drogi wojewódzkiej nr 387 w m. Ratno Dolne w rejonie 
wiaduktu kolejowego”.

Przystąpiono do głosowania nad przyjęciem przedmiotowego projektu uchwały:
Głosowało 15 radnych: za – 15 przeciw – 0 wstrzymało się – 0.

Ad. 10
Wnioski i zapytania radnych oraz mieszkańców miasta i gminy.

J. Gorczycki –  ponownie poruszył sprawę walącego się budynku po kamieniołomie w 
kierunku Rudawy, który stwarza zagrożenie dla przebywających tam osób.

Burmistrz –  poinformował, że na wniosek Gminy zostało wdrożone postępowanie przez 
Powiatowego Inspektora Nadzoru, ale postępowania trwają od 4 do 6 miesięcy a bez decyzji 
Nadzoru Budowlanego na pozwolenie rozbiórki przystąpienie do prac jest trudne. Gmina nie 
jest właścicielem ani użytkownikiem, Burmistrz będzie monitował sprawę i ją monitorował. 
Poinformował, że podobna sytuacja jest w Ścinawce Średniej koło ZETKAMY, jeżeli 



Starostwo nie skieruje wniosku do Powiatowego Nadzoru Budowlanego to gmina będzie 
interweniować o zabezpieczenie.

J. Gorczycki – poprosił o ogrodzenie terenu szarfami lub zamontowanie tablicy informacyjnej. 

Burmistrz – skoro sytuacja jest dramatyczna jutro Burmistrz przekaże Kierownikowi Referatu 
Bezpieczeństwa Publicznego, aby wystąpił z wnioskiem pod kątem zagrożenia życia osób 
trzecich do Nadzoru Budowlanego i Starosty Kłodzkiego.

Ad. 11
Interpelacje radnych.
Nie zgłoszono.

Ad. 12
Sprawy różne.
Nie zgłoszono.

Ad. 13
Po wyczerpaniu porządku obrad Przewodniczący RM zamknął XX sesję Rady Miejskiej w 
Radkowie.

Protokołowała:         Przewodniczący RM w Radkowie

Lucyna Połowczuk      Bogumił Kuczyński


